
KSČM odsuzuje jednostranný projev prezidenta ČR v OSN

slepoty a ideologického pohledu na sv ět.
   Prezident Petr Pavel vystoupil ve středu 20. 9. 2023 na půdě Valného shromáždění
a následně  i Rady  bezpečnosti  OSN.  Kdo  by  čekal  překvapení,  nekonalo  se.  Pan
prezident,  dlouholetý  sluha  paktu  NATO,  zopakoval  to,  co  slyšíme  od  většiny
vrcholných  představitelů  zemí  podlézajících  Spojeným  státům  americkým.  Jeho
jednostranně válečnický a protiruský projev odpovídá rukopisu Petra Koláře, bývalého
velvyslance  ve  Washingtonu  a Rusku  a nyní  klíčového  poradce  pana  prezidenta.
   Místo projevu skutečného státníka prezident Petr Pavel podpořil další vedení války
a umírání tisíců nevinných lidí na obou stranách konfliktu. Místo snah o mír a mírová
jednání přiléval olej do ohně a hovořil hlavně o tom, že představitelé Ruska musí nést
odpovědnost  za  zločin  agrese vůči  svému sousedovi.  Ani  slovo  o tisících  mrtvých,
které zabili ukrajinští vojáci a členové polovojenských nacistických organizací nejen na
východě  Ukrajiny  po převratu  v Kyjevě  v roce  2014.  Po slovech  o imperiálních
ambicích  Ruska  nezaznělo  ani  slovo  o imperiálních  ambicích  jiné  velmoci,  USA.
   Ta má své vojenské základny v desítkách zemí světa, v některých i proti vůli jejich
legitimních vlád, a v posledních desetiletích svým vměšováním rozvrátila země,  jako
jsou například Jugoslávie, Libye, Irák, Sýrie či Afghánistán. To samé platilo i při jeho
slovech o porušení Charty OSN a mezinárodního práva ze strany Ruské federace. Na
druhé straně nezazněla žádná zmínka o opakovaném dlouholetém porušování těchto
norem ze strany spojenců naší vlády, jakými jsou třeba Spojené státy americké či Stát
Izrael.                                                                                                              ÚV KSČM

Kladensko 1938
   Po  zabrání  Rakouska  hitlerovským  Německem  se  20.března  1938  konala  na
kladenském  náměstí  mohutná  manifestace  komunistů  a  dalších  protifašistických
složek.  Na  I.máje  se  také  podařilo  uspořádat  společné  shromáždění,  na  kterém
promluvil Jan Šverma a nabádal ke spojení všech demokratických sil Kladenska pro
nekompromisní obranu republiky, její jednoty a celistvosti. Bohužel další vývoj nevedl
k důslednému boji proti fašismu, ale v rozporu s vůlí našeho lidu ke kapitulaci.
  Zářijová mobilizace roku 1938 vyvolala  spontánní  nadšení  všeho lidu  Kladenska,
jehož územím procházel vnitřní pás opevnění tzv.řopíků, mající za úkol chránit hlavní
město. S posádkami těchto betonových pevnůstek, z nichž některé se ještě zachovaly
– např. u Studeněvsi,  Smečna a jinde, přišel na Kladensko i Julius Fučík. Ten dovedl
využít jedné z návštěv Kladna, aby před mapou, vyvěšenou na budově družstva Včela
na náměstí, přesvědčil shromážděné občany o reálnosti vojenské pomoci od SSSR.
  Mnichovská  kapitulace  znamenala  těžký  otřes  i  zklamání  nad  zradou  západních
spojenců.  Nastaly  temné  měsíce  tzv.druhé  republiky,  okleštěného  pomnichovského
státu, jehož politický vývoj podléhal stále více požadavkům fašistického souseda.
  Aktuálním problémem našeho kraje se stalo ubytování a zaměstnání značného počtu 
uprchlíků z obsazeného pohraničí.
  Projevem  vnitřní  krize  2.republiky  byla  mj.  dobrovolná  likvidace  dosavadních
politických  stran  s výjimkou  KSČ,  která  jediná  se  nikdy  nesmířila  s mnichovskou
dohodou  a  zcela  přirozeně  se  postavila  do  čela  boje  za  obnovení  svobodné
demokratické republiky.
  Na politické scéně se objevila pravicová Strana národní jednoty, směřující k totalitní
straně a Národní strana práce, která sdružovala řadové sociální demokraty i levicové
národní socialisty a její organizace využívali i komunisté jako určité legální základny
své práce. A tak tomu bylo i u nás na Kladensku, kde do ní vstupovali komunisté na
základě pokynů krajského vedení a měli  své zástupce i v jejích orgánech. Tiskovým
orgánem na Kladensku byl  HLAS LIDU.  Strana dovedla  úspěšně  skloubit  legální  i
ilegální formy práce v bojích za mzdové požadavky i za udržení komunistů v závodních
radách a výborech na šachtách a průmyslových závodech. 
  Bylo to prozíravé, protože vláda 2.republiky zastavila činnost KSČ již 20.října a 
rozpustila ji 28.prosince.                                                  S.Krajník              „Kladensko“

 BRICS … ještě jedna obecná úvaha
Když jsem na konci srpna psal o výsledcích skončeného 15.
zasedání  společenství  BRICS  a  konstatoval,  že  africké
předsednictví  bylo  úspěšné,  tak  jsem  slíbil,  že  jednotlivé
kapitoly je třeba analyzovat postupně a do detailu. Než tak
učiním  nebo  požádám  kolegy  o  konkrétní  hodnocení
jednotlivých částí, tak ale musím udělat ještě jednu obecnou
poznámku.  A  to  jako  úvod  k  ekonomickému  základu  a
směřování samotného BRICSu. Je to totiž důležité, abychom
si uvědomili, že tam se neřeční, tam se pracuje. Žádné plané

sliby, žádné lži, ale skutečná realita. Připomenu, co předcházelo zásadnímu rozhodnutí
o přijetí dalších šesti členů a směřování k velmi významnému posunu na světovém
trhu  a  změně  teritorií  potenciálu  rozvoje.  Byla  to  schůzka  V.  V.  Putina  s  D.
Rousseffovou, presidentkou Nové rozvojové banky (New Development Bank, NDB) v
červnu letošního roku v Petrohradě. 
Jen krátce shrnu. NDB se sídlem v Šanghaji byla založena v roce 2012 a je v podstatě
investiční  bankou  BRICS,  je  alternativou  k  MMF  a  Světové  bance.  Má  pevnou
strukturu, kdy president banky je jmenován na 5 let a má z každého zakládajícího státu
BRICS 4 vicepresidenty, mimo státu, ze kterého je president. Prvním presidentem byl
K. V. Kanath z Indie a současnou D. Rousseffovou jmenoval také nově opět zvolený
současný (a také bývalý) levicový Brazilský prezident Lula da Silva. Jak pro nejvyšší
představitele, tak pro řídící  orgány platí  princip rotace a dvou nebo pětileté funkční
období. NDB například investovala do svého členského státu do JAR 40 mld. USD pro

zlepšení infrastruktury. 
A teď  je  jasné,  proč  a  v  jakém  teritoriu  se  očekává  dobře  plánovaný  a  funkčně
směřovaný rozvoj, aby jak Argentina v Jižní Americe, tak Egypt, Etiopie v Africe a Irán,
Saudsko arabské království a Spojené arabské emiráty na Středním východě, mohly
řešit své potřeby. Jsou to potřeby, kterými budou překonávat neoliberální chaos, který
tam  nedávná  minulost  zanechala  po  bezbřehém  drancování  surovin  a  zdrojů  od
nenasytného zahraničního kapitálu. Jen znovu připomínám, že těchto jedenáct zemí
(z téměř 200 členských států OSN) bude zahrnovat polovinu počtu obyvatel planety a
tvoří už nyní cca 40% světového produktu. A je také jasné, které další státy, o kterých
dosud nebylo rozhodnuto do BRICS chtějí vstoupit. 
I z tohoto pohledu musíme vnímat najednou podbízení se USA v projevu J. Bidena k
rozšíření  RB OSN. To ovšem po zkušenostech jak s jednopolárním světem, tak  s
politikou dvojího metru Spojených států, asi státy BRICS nepřijmou a budou mít své
návrhy. Ty na rozdíl od projevu prezidenta P. Pavla, který nikdo neposlouchal, alespoň
podle obsazení sálu (koho by také zajímal názor člověka, který neformuluje žádný
vlastní národní zájem a papouškuje zájmy jiných), budou nejen k diskusi, ale budou k
nim navrženy i postupy, jak a s kým jich dosáhnout.
Ale vraťme se ke schůzce V. V. Putina a D. Rousseffové v Petrohradě, šlo tam o to,
jak bude vypadat platební styk mezi státy BRICS. Jak jsem již v první části uvedl,
zásadní krok je platba v národních měnách, a to přesto, že základní jmění samotné
NDB je 100 mld. USD. I to bude postupně nahrazeno. Opět musím připomenout, že
mezi základní lidská práva, jak je formuluje např. ČLR, patří právo na rozvoj, které je
upíráno snad největšímu počtu obyvatel  planety,  kteří  jsou dnes často označováni
jako globální Jih. Ono se bývalým koloniálním zemím a kapitálu dobře vydělávalo,
když si přivlastňovali zisk na úkor těch, kteří neměli nic jiného než suroviny nebo jen
svou nedoceněnou pracovní sílu. No a když se podíváme do obsahu kapitoly čtvrté,
tak Partnerství pro urychlený růst považuje za základ spolupráce respekt k národním
měnám, a tedy konec okrádání, které často přepočet přes dolar znamenal. Ten také
vedl k tomu, že jednotlivé státy takto vlastně hradily dluh, který neudělaly, ale splácely
samotný dluh USA, z jejich nekontrolovaného tisku USD nepodložených zlatem. Jsem
rád, že si držíme českou korunu. 
A tak platí, aby mohl vzniknout faktický realistický a reálný závěrečný dokument, musí
k němu poctivou prací dospět jednotliví účastníci.                      iportal   Vojtěch  Filip

Jan  Klán:  Od  začátku  pětidemoliční  vlády

prožívámeDny kapitalismu v praxiSociolog, politický
analytik  a  publicista  Jan  Klán  upozorňuje  na  korupci,  která  je
prorostlá naší společností. Neváhá obvinit vrcholné politiky a nazvat
věci pravými jmény, přesto si zachovává »švejkovský« nadhled. T
Naposledy jsme se bavili na jaře letošního roku a to jste zmiňoval
prvorepublikovou  korupci  na  ministerstvu  národní obrany. Máte

pravdu. To jsem ale ještě netušil, že bude Policie ČR zasahovat v srdci armády, jak
Generální  štáb  nazval  jeden  z náměstků  Ústavu  pro  studium  totalitních  režimů,
Eduard Stehlík. Bohužel, nešlo o oves pro koně dodávaný agrárníky. Šlo o další větev
korupční kauzy Dozimetr.  Ukazuje se, že to, co začalo přátelstvím Petra Gazdíka,
druhého (2009–2014) a čtvrtého (2016–2019) předsedy STAN, a dokonce od prosince
2013  do  října  2017  i  místopředsedy  Poslanecké  sněmovny,  s blízkým
spolupracovníkem  Radovana  Krejčíře,  Michalem  Redlem,  se  přeneslo  do  resortu
řízeného ODS. Na začátku byl spolehlivý člen STAN Petr Hlubuček, v letech 2010 až
2022 starosta městské části Praha-Lysolaje, kterého státní zástupce obvinil z korupce
a  účasti  na  organizované  skupině.  Ta  se  týká  hospodaření  Dopravního  podniku
hlavního města Prahy a jeho IT zakázek.Jedním z členů  skupiny  byl  bývalý voják
z povolání Petr Adam.Petr Adam, bratr generála Pavla Adama? Ano, Pavel Adam byl
přímým  podřízeným  generála  Miroslava  Krejčíka,  prvního  ředitele  Vojenského
zpravodajství.  Údajně  jako  »whistleblower«  v roce 2007  vyzradil  poslancům,  že
Vojenské  zpravodajství  odposlouchává  ministryni  Vlastu  Parkanovou  v souvislosti
s pořízením kolových obrněných transportérů  Pandur.  Generál  Krejčík  byl  z funkce
odvolán a odešel ze služebního poměru. Generál Adam ve své kariéře pokračoval,
přestože jej členové výboru pro obranu později vyzvali, aby ji ukončil.Ano, jak sděloval
poslanec ODS Jan Vidím v roce 2011 ve 20 minutách Radiožurnálu, byl  předsedou
vlády a ODS Mirkem Topolánkem vyzván, aby svým odchodem zachránil vládu. Ve
funkci  ředitele  Vojenského  zpravodajství  nebyl  nahrazen  nikým  z těch,  kteří  s
generálem  Adamem  podepsali  ten  utajovaný  dopis,  ale  velitelem  601. skupiny
Ondrejem Páleníkem. Bratr obviněného Petra Adama však pokračoval na funkci ve
strukturách NATO – ředitele sekce rozvoje a plánování schopností MO ČR a velitele
Velitelství  sil  podpory.  Páleník  byl  ale  obviněn  a  pravomocně  odsouzen  s dalším
bývalým  velitelem  z Prostějova,  Milanem  Kovandou.   Ano,  máte  pravdu.  Oba
posloužili osobnímu zájmu jedné z členek ODS, dnes provdané za bývalého premiéra
z ODS Petra Nečase.Společně  zneužili  vojenskou zpravodajskou službu.13. června
2013  zasahovala  policie  v  hlavní  budově  ministerstva  obrany  v Tychonově  ulici.
19. září 2023  zasahovala  policie  v budově generálního štábu,  který  je,  překvapivě,
veden  bývalým  velitelem  601. skupiny  speciálních  operací  dosazeným  do  funkce
ODS.  Ale  i  prezident  republiky  je  bývalým  velitelem  z Prostějova.Bude
proto zajímavé sledovat,  jak  se  k věci  postaví  jako  vrchní  velitel  ozbrojených  sil.
Doposud byl na plenární schůzi Valného shromáždění OSN, aby zde kritizoval Rusko
a Čínu,  ale o korupci  se v projevu nezmínil.  On byl také náčelníkem Generálního
štábu.  Ano. Ze   zprávy z podzimu 2015, určenou ministru obrany za ANO, Martinovi
Stropnickému, kterou se na uzavřeném zasedání zabýval výbor pro obranu vedený
dnešní  ministryní  za  ODS  Janou  Černochovou,  vyplynulo,  že  83 %  vojáků
znepokojuje korupce, šest procent se s korupcí setkává ve svém vojenském útvaru a
26 % se s ní setkává v armádě  jako celku.  Náčelníkem generálního štábu byl  od
1. července 2012 od 30. dubna 2015 právě současný prezident, který kandidoval se
salazarovským heslem: »Řád a klid«Ale ta zpráva také uváděla, že pod Pavlem se
vojáci také radikalizovali. Ano, a já ještě doplním, že tehdejší nejvýše postavený voják
prosadil etický kodex rámovaný slovy odvaha, věrnost a čest, což je obrácené pořadí
hodnot, které prosazoval Miloš Zeman coby premiér navrhující profesionální armádu:
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Čest,  Věrnost,  Odvaha.  Čestný generál  Krejčík,  věrně  sloužící  zájmům ČR projevil
odvahu a byl za to odměněn ODS.
Ale  vraťme  se  k té  současné  kauze.Chci  vypíchnout  jeden  zajímavý  moment.
Přestože Bílá kniha  o  obraně  přišla  s kapitolou  věnovanou  boji  proti  korupci  a
ministerstvo ve svých zprávách o implementaci dokumentu ohlásilo, že vše je splněno,
jednou  z operací  byl  nový zákon  o  Vojenské policii.  Ten  byl  protlačen  náměstkem
ministra  Františkem  Šulcem  a  text  se  příliš  neliší  od  původního  zákona.  Je  však
podivuhodné,  že  za  ministra  Stropnického  dostala  Vojenská  policie  podobné
kompetence jako má dnešní Národní centrála proti organizovanému zločinu. Všimněte
si,  korupci  na  Generálním  štábu  musí  řešit  policie  ČR,  jako  tomu  bylo  v případě
zneužití Vojenského zpravodajství.
To skoro vypadá, že plukovník Michal Mazánek dělá čáru přes rozpočet tak, jako tehdy
plukovník Robert Šlachta.  To si nemyslím. Vláda nepadne, bývalý »engéeš« odjel do
Ameriky, a nemyslím si, že s ohledem na okolnosti a jeho kariéru bude chtít  situaci
nějak  rozmazávat.  Snad jen Piráti  by o tom mohli hlasovat,  ale nic  se nestane.  O
ministru spravedlnosti  Pavlu Blažkovi spojovanému se Stokou a lidmi kolem Miloše
Zemana hlasovali třikrát a nic se nestalo. O Janě Michailidu bylo rozhodnuto rychle.To,
čeho jsme byli svědky v případě Dozimetru propojujícího dnes politicky STAN a ODS,
je  český  způsob  kapitalismu,  který  se  blíží  tomu,  co  se  tady  odehrávalo  během
Masarykovy republiky. To, co prožíváme od začátku pětidemoli ční vlády, jsou Dny
kapitalismu v praxi                                                   (zmk)

HOKEJ – TO JE HRA ! (3)
Posledně jsme končili tím, že se hokej hrál i za války. My pamětníci stojíme za tím, že v
té době  na počátku prosince umrzlo a mrazy vydržely s  malými výjimkami  až do
února.  Fotbalová hřiště nebyla pokryta trávou, polévala se a národ celou dobu bruslil,
kluci hráli hokej i když se sotva udrželi na bruslích. V  té době vyrostla ovšem celá řada
skvělých  hokejistů,  kteří  později  proslavili  naši  zem  na  mezinárodním  fóru.  Prvé
mistrovství  světa  po  válce   se  konalo    ve  dnech  15.  až  23.  února1947  Praze
(14.mistrovství  světa  a  zároveň  25.  mistrovství  Evropy).
Kanada z  nějakých mi  neznámých důvodů  tehdy nepřijela,
měli  jsme velkou naději na prvenství. To nám zkomplikovala
prohra  1:2  se  Švédy.  Už  jsme  počítali  se  stříbrem,  ale  v
posledním zápase Rakušané Švédy přehráli a mistry jsme se
stali  my.  Sestava  :  v  brance  Modrý  a  Jarkovský,  obránci
Trousílek,  Šťovík,  Pácalt,  Sláma,  Pokorný  -  útoky  Troják,
Zábrodský,  Konopásek  –  Kus,  Drobný,  Stibor  -  Roziňák,
Bouzek  (nejlepší  střelci  -1.  Vladimír  Zábrodský,  3.  Jaroslav
Drobný, 4. Stanislav Konopásek).
O  rok  později  se  konala  olympiáda  ve  Sv.  Mořici.  Českoslovenští  hokejisti dorazili

do Sv.  Mořice jako  obhájci  titulu  mistra   světa. Trenér Mike
Buckna tentokrát mohl nominovat sedmnáct hráčů. Češi i Kanada
postupovali bez ztráty kytičky, v posledním utkání se rozhodovalo
o zlatě a stříbře. Celý národ tehdy seděl u rozhlasvých přijímačů v
naději, že pan Laufer zakřičí „góóól“. Utkání skončilo bez branek  a
díky lepšímu skóre se vítězem stala Kanada. Pro Československo
to  byl  výrazný  úspěch,  protože  poprvé  v historii  na mistrovství
světa  v  ledním hokeji s Kanadou neprohrálo. Nejlepším střelcem
turnaje byl vyhlášen Vladímír Zábrodský s 22 góly. 
O rok později jsme se ve Stokholmu stali mistry světa. Stojí zato si

zopakovat hvězdnou sestavu. Tedy v brance Modrý a Jirka, v obraně Trousílek, Hajný,
Němec,  Macelis  ,Vacenovský -  útoky Roziňák,  Zábrodský,  Konopásek  – Kobranov,
Bouzek,  A. Bubník - Mizera, Pícha, Marek - Charouzd. Stejná sestava byla v roce
1950 už na letišti připravena k cestě na MS  do Anglie, když přišel zákaz startu. Prý ze
solidarity, že Britové neudělili vízum rozhlasovým reportérům. Ve stutečnosti strach z
případné další emigrace. Nedávno zůstal v cizině tenista i hokejista Drobný, těsně před
mistrovstvím  krasobruslařka  Vrzáňová.  Většina  hráčů  odešla  zapít  zklamání   do
oblíbené hospůdky u Herclíků.  Tam se opili  a vyvolávali  protistátní hesla. Augustin
Bubník  říká:  byli  jsme  mladí  a  blbí.Vykřikoval  jsem  „smrt  komunistům!“  Dle
stalinistického hesla o zostřeném třídím boji  tehdejší  politická moc zakročila  krutou
represí. Můj názor - šlo o to, aby lidé u moci ukázali, jak jsou horliví, jiní měli strach, že
by mohli  přijít o vliv a moc, kdyby nedrželi krok. Tak se zrodila vlastizrada, chtěli prý
emigrovat a v emigraci orgazizovat protistátní činnost. Za hlavu spiknutí byl označen
Modrý. Tresty od 15let do jednoho roku pro 11 hráčů. Po pěti letech přišla amnestie
prezidenta Novotného, v roce 1968 reabilizace. Pět let zbytečně ztraceného života. Ke
sportu  se  vrátili  jen  někteří,  Bubník,  Konopásek.  Šest  hokejistů  včetně  Vladimíra
Zábrodského odešla bez trestu. Ten ale po několika letech  trestu vězení  neušel  -
účastnil  se podvodných sázek na sportovní utkání.  (Můj  spolužák ho v mládí  moc
obdivoval jako „velkého šéfa“. Netušil, že s ním setká v roli soudce a udělí mu  trest.)
Život  šel  dál,  tvořilo  se  nové  národní  mužstvo.  Následovalo  několik  hubených
hokejových let.  Pár let  bez naší účasti  na MS, v roce l953 jsme z turnaje po třech
výhrách a jedné porážce odstoupili,  rok 1954 čtvrté místo. Prvý bronz v roce 1955. To
už byl několik let oporou obrany národního mužstva kladeňák Standa Bacílek. V roce
1996 rozhodla MS „Blue Line“, Pavel Patera, Martin Procházka, Otakar Vejvoda finale
s Kanadou. Těsně před koncem zápasu trvdá rána Martina Procházky nás vynesla na
trůn a autora do síně slávy hokeje. 

Olympijské hry v Naganu 1998.  Mezinárodní olympijský výbor
se  dohodl  s IIHF a NHL,  že  nejslavnější  ligová  soutěž  bude
poprvé v historii přerušena, aby na olympijském turnaji mohli
startovat světoví hráči hrající v této lize. Experti očekávali, že o
zlato  se  utkají  Američané  s  Kanaďany,  jisté  šance  se  ještě
dávaly Rusům, ale s českým týmem se rozhodně nepočítalo.
Naši hokejisté však příjemně překvapili.
Podíl  na  vítězství  ve  slavném  Naganu  na  ZOH  měli  Jágr,

Patera,  Procházkové Libor a Martin i Milan Hnilička.
Kladeňáků  potom bylo ještě  hodně,  nejen hráli,  ale rozhodovali  zápasy  národního
mužstva.  Ještě  v  roce 2010  na ZOH ve  Vancouveru  tvořilo   páteř  mužstva  devět
odchovanců v čele s Jardou Jágrem. Kladenský hokej se připomíná a je čas, abychom
se vrátili domů. Takže příště už na Kladně.
Malá poznámka – hokej byl ještě dlouho jen zimním sportem. Byli „obojživelníci“, kteří
vynikali   současně  také v letních sporech.  V kopané reprezentovali  republiku třeba
Vladimír  Bouzek,  Vlastimil  Bubník,  Miroslav  Rys,  nebo  vítěz  Wimledonu  Jaroslav
Drobný.                                                                                                     Pavel Hruban

Západ prý za číná mít Zelenského projev ů plné zuby    Poslední návštěva
ukrajinského prezidenta Vladimira Zelenského ve Spojených státech a Kanadě  byla

doslova zbytečná, protože Západ začíná mít jeho prohlášení »plné zuby«, uvedl Oleg
Soskin, bývalý poradce bývalého ukrajinského prezidenta Leonida Kučmy.»Umí dobře
mluvit  na veřejnosti,  to  víme.  Umí  to dělat  dokonale.  Oni  (západní  partneři)  si  ho
mohou  párkrát  poslechnout,  ale  pak  je  jeho  projevy  omrzí,« uvedl  ve  videu
zveřejněném na svém kanálu na YouTube.okud jde o Zelenského návštěvy, jediné, co
si z nich přináší, je potlesk a jásot, což byl i případ jeho poslední cesty do Spojených
států. »Jaký byl výsledek? Upřímně řečeno, nic. Ve Spojených státech měl promluvit v
obou  komorách Kongresu,  absolvovat  jednání  na  nejvyšší  úrovni  a  přijmout  nové
balíčky pomoci. V Kanadě se setkal s potleskem. A o co jde? Před rokem ho v USA
přivítali  s  potleskem,  ale  dnes  mu nechtějí  dát  nic  –  ani  zbraně,  ani  peníze,  ani
rakety,« řekl Soskin a dodal, že Zelenského přivítali s potleskem v mnoha zemích. »A
jaký  je  výsledek  tohoto  potlesku?« zeptal  se.Agentura  Bloomberg  již  dříve  s
odvoláním na své zdroje uvedla, že Zelenský začíná vidět, že podpora USA slábne a
ostatní západní státy se orientují na postoj Washingtonu ohledně podpory Kyjeva a
jejich podpora také slábne. Proto se prý někteří spojenci snaží spojit budoucí finanční
pomoc Ukrajině s konkrétními reformami v zemi, včetně protikorupčních opatření.   Po
Zelenského návštěvě Spojených států, kde se zúčastnil Valného shromáždění OSN,
absolvoval řadu jednání ve Washingtonu, včetně jednání s americkým prezidentem
Joem Bidenem, mnohá americká média poznamenala, že se mu dostalo chladnějšího
přijetí, než Kyjev očekával. Bylo také poznamenáno, že Zelenského program v USA
byl mnohem menší než při jeho loňské návštěvě.                    iportal24

Stížnost na ud ělení BANU v diskuzích na PL. 
Stížnost podávaná na PL prostřednictvím  Svobody, NAŠÍ PRAVDY chcimírů. 

  Parlamentní listy by měly jistě ctít jak etický kodex tak i svobodu slova zaručenou
všem občanům stejnou měrou v Listině základních práv a svobod. Přímo tragické je
zjištění komu ta "Listina .....“ slouží a komu slouží čeští novináři, redaktoři, majitelé
médií  v  ČR.  Odevzdaně  slouží  západnímu prolhanému mainstreamu. Odevzdaně
plní  příkazy  vlády.  Vládní  cenzoři  vše  korigují  v  zájmu  vládní  militaristické
propagandy. Co prý je dovoleno Bohovi, není dovoleno ....... , každý ví komu. 
 Dospěla  jsem k názoru, že u nás vládnou Bozi  a jejich přisluhovači  pátá kolona
polobohů,  kteří  smějí  úplně  všechno,  od  propagování  nacionalistické  nenávisti  k
východním národům, propagování neonacismu, banderismu, schvalování genocidy a
apartheidu,  až  po  používání  neetických  vulgarit.  Z  jejich  nemazaných,
ponechávaných příspěvků se dozvíme, že "apartheid byl zlatý", možná nám brzy poví
naplno, že i " německý nacismus byl zlatý ". Tam svoboda slova funguje na 120%. Ne
tak u názorů občanů chcimírů, ti nesmějí kritizovat vládu ani propagovat mír, nesmějí
argumentovat  historickým  fakty,  která  nejsou  nikterak  příznivá  k  těm  západním
anglosaským Bohům Áresům . Dokonce ti občané, ne-Bozi, nesmějí používat slova,
která jsou původně slušná, leč ve vojenské, hospodské, slangové hantýrce neslušná.
 Já jsem hrdá chcimírka, kritička současné vlády amatérů. Často jsem v diskusích
četla slovo kokot.  Jelikož jsem nebyla  na  vojně,  nechodím do hospody a ani  se
nevyznám ve slangové vulgární hantýrce, dovolila jsem si zcela naivně jednoho pána
z těch polobohů na PL nazvat kokotem . "Bum , prásk" , přišla rána do vazu. Přišlo na
mě  vymazání  pro porušování  etického kodexu.  Já stará naivní  bába,  vždy eticky
slušná jsem nakonec vulgárně neetická!  Kdo by to byl kdy do mě řekl. Ihned po
svém smazání slova kokot, jsem se dala do vyhledávání toho kdo nebo co, je to ten
kokot  vlastně  zač   když  to  není  výraz pro  hlupáka za  jaký  jsem  jej  považovala.
Moudrá  "paní  WIKIPEDIE“  mě  poučila.  Slovo  kokot  má  ve  staroslovenštině,
srbštině,  chorvatštině  a  v  některých  českých  a  ruských  dialektech,  jako  původní
význam název k o h o u t od slova kokrhání. Ten pán opravdu v tom článku kokrhal
jako kohout.  Slovo kokot má deset možných významů.  Marně  jsem 2 x cenzorovi
vysvětlovala prapůvodní neškodný význam toho slova. Pan cenzor nevěří  moudré
WIKIPEDII,  neboť  on  byl  patrně  na  vojně  a  chodí  do  hospody,  zná  slangovou
hantýrku a tak mě podle sebe přisoudil ten nejhorší možný výraz pro kokota, který
jsem neznala. Snad jsme ještě Češi a smíme používat prapůvodní slušná slova z
HLAHOLICE východních věrozvěstů Cyrila a Metoděje. 
  Pro etického cenzora z PL, který uznává pouze vojenskou, hospodskou, slangovou
hantýrskou  etiku  -  slovo  kokot  je,  pane  vládní  Rakušanojc  cenzore,  původního
významu skutečně kohout, kokrháč. Pro vás, bohužel , ten název znamená pouze a
jen  to  jediné,  název  mužského  pohlavního  údu. Napařili  jste  mi  za  toho  mého
kokotího  kohouta  trest  7  týdnů  zákazu  v  diskusích  na  PL  .  Váš  předposlední
demokratický  ban  trval  "  pouze"  5  týdnů  .  Je  vidět,  že  ta  vládní  demokracie  a
svoboda slova u nás, v Havlově Česku, úřaduje jak se patří. V budoucnu bude ten
váš "demokratický ban" platný doživotně? Nepostačí u těch příspěvků pouze ta vaše
varovná výstraha "dočasně banovaný", diskutující, prosím, nereagujte na něj, /je to
protivládní záškodník nebezpečný chcimír. / 
   Učit  celý národ svojí  nenávistnou nacionalistickou propagandou,  nenávidět  jiné,
východní národy, připravovat miliony svých občanů na mobilizaci, na kterou se mají
těšit,  připravovat je na americkou válku proti  Rusku, Amerikou vyprovokovanou, je
daleko  více  zlovolně  neetické.  Toho  však  čeští  novináři,  redaktoři,  média  údajně
hlídací psi skutečné demokracie, nedbají .  
Jsem proto ráda , že se v Žatci , při pietním aktu, letci vzepřeli té vládní militaristické
nenávisti usilující o další velkou ničivou válku .                                   Eva Dolejšová . 

Kladenští diabetici nacvičovali, v rámci Aktivního září, na Sletišti s holemi správnou
chůzi Nordic Walking.  Pro svou jednoduchost a hlavně účinnost je Severská chůze
jedním  z  mála  sportů,  který  je vhodný  prakticky  pro  každého.  Nordic  Walking
mohou provozovat všichni od dětí  po seniory, od obézních po ty,  co by měli  spíše
posílit,  od  vrcholových  sportovců  po  ty,  co  jen  sedí  v  kanceláři.  Rovněž  je
doporučován osobám zotavujícím se po zranění.        EV Foto J.Kůstka

Milady Horákové 497 Kladno 2, tel.: 312 687 909, 725 646 013, 602 138 077   E-
mail:  ov.kladno@kscm.cz  , WEB://http://kladno.kscm.cz   MIČ  47 437

Nevyžádané p říspěvky  nevrací


